

PROGRAMMHEFT - PROGRAM BOOKLET



March 23 / 24, 2024



Interclub Competition for

Synchronized Skating

Icerink Hochstadt a.d. Aisch

www.bavariacup.eu

EUROPA WIEDER ZU GAST IN HÖCHSTADT!

Liebe Sportler, Betreuer, Offizielle und Gäste,

Servus on Ice!

Wir heißen Euch alle ganz herzlich willkommen zum unserer 2. Veranstaltung des Bavaria Cups!

Es ist uns wieder eine große Freude einen derart großen Synchronisierter Eiskunstlauf Wettbewerb bei uns im schönen Aischgrund in der Mitte Europas austragen zu dürfen.

Wir bedanken uns ganz herzlich bei 58 Teams aus 9 Nationen die uns das Vertrauen schenken und sich (wieder) zu unserem Wettkampf angemeldet haben!

Vornweg bitten wir die umfangreichen Baumaßnahmen um unser Stadion zu entschuldigen, aber wie heißt es so schön: der Weg ist das Ziel! ...und wir können es kaum erwarten Euch dann 2025 im frisch renovierten, mit neuester Eistechnik und neuem Dach ausgestatteten Stadion dann wieder zu begrüßen. Da die Gegebenheiten in der Halle nur kaum verändert sind, haben wir uns entschlossen den Bavaria Cup 2024 trotz der Renovierung stattfinden zu lassen, denn Europa braucht einfach mehr Turniere dieser Art, insbesondere für den Breitensport, um unsere wunderbare Sportart wachsen und bekannter werden zu lassen.

Wir sind außerordentlich stolz, demütig und dankbar, dass wir bereits mit der 2. Veranstaltung zu den größten Turnieren in Europa zählen! Wir erwarten rund 900 Sportlerinnen und Sportler, klein und groß und ihre Betreuer, Trainer und mitreisenden Fans – wow!

Unser Dank geht an:

- Unseren Schirmherren, den Innenminister des Freistaats Bayern, Herrn Joachim Herrmann
- Die Stadtverwaltung Höchstadt, unter Leitung unseres Bürgermeisters, Herrn Gerald Brehm – insbesondere die Mitarbeiter des Sportzentrums und des Bauhofs
- Die Eissportverbände aus NRW, Rheinland-Pfalz und die DEU
- Alle Helfer und Ehrenamtliche ohne die eine Veranstaltung in dieser Größenordnung schlichtweg nicht funktionieren würde

Wir wünschen den Teams wunderschöne Wettkampftage & viel Erfolg - und allen eissportbegeisterten Zuschauern viel Vergnügen bei den wunderbaren Darbietungen!

Nadja Müller, im Namen des Organisationskomitees

EUROPE IS BACK IN HÖCHSTADT!

Dear athletes, coaches, officials and guests,

Servus on Ice!

We warmly welcome you all to our 2nd event of the Bavaria Cup!

It is again a great pleasure for us to host such a big synchronized figure skating competition in our beautiful Aischgrund in the middle of Europe.

We would like to thank 58 teams from 9 nations who have placed their trust in us and registered (again) for our competition!

First of all, we apologize for the extensive construction work around our stadium, but as the saying goes: the journey is the reward! ...and we can hardly wait to welcome you back in 2025 in the freshly renovated stadium, equipped with the latest ice technology and a new roof. As the conditions in the building have hardly changed, we have decided to hold the Bavaria Cup 2024 despite the renovation, because Europe simply needs more tournaments of this kind to help our wonderful sport grow and become better known. We are extremely proud, humbled and grateful that we are already one of the largest tournaments in whole of Europe with our 2nd event! We are expecting around 900 athletes, young and old, and their coaches, trainers and accompanying fans - wow!

Our thanks go to:

- Our patron, the Minister of the Interior of Bavaria, Mr. Joachim Herrmann
- The city administration of Höchstadt, under the leadership of our mayor, Mr. Gerald Brehm - especially all the employees of the Sportzentrum and the municipal maintenance and construction workers
- The ice sports associations from NRW, Rheinland-Pfalz and DEU
- All helpers and volunteers without whom an event of this magnitude would simply not work

We wish the teams wonderful competition days and lots of success - and all ice sports enthusiasts a lot of fun watching the wonderful performances!

Nadja Müller, on behalf of the organizing committee

Liebe Gäste, liebe Sportlerinnen und Sportler!

Ich begrüße Sie im Namen der Stadt Höchststadt a.d. Aisch recht herzlich zum mittlerweile bereits 2. Bavaria Cup für Synchron-Eiskunstlauf.

Es ist uns eine große Ehre, diesen internationalen Wettbewerb mit vielen Gästen aus ganz Europa in unserer schönen Stadt beherbergen zu dürfen. Als Mittelzentrum der Metropolregion Nürnberg ist Höchststadt a.d. Aisch weltoffen und zukunftsorientiert und freut sich, Schauplatz dieses einmaligen Ereignisses sein zu dürfen.

Ermöglicht wurde dieses nur durch das unerschütterliche Engagement der Verantwortlichen des Höchststadter ESC. Mit Leidenschaft und Herzblut haben sie dieses Großereignis konzipiert, geplant und organisiert. Der ESC ist mit rund 1.300 Mitgliedern in neun Sparten der mitgliederstärkste Sportverein unserer Stadt.

Bereits zum zweiten Mal findet jetzt der Bavaria Cup hier statt und die Anmeldezahlen zeigen, dass die Begeisterung weiterhin steigt. Als Zuschauer und Sportbegeisterte dürfen wir uns auf 58 Teams aus neun Nationen freuen. Gut 900 Eiskunstläuferinnen und Eiskunstläufer im Alter von sechs bis 64 Jahren haben für den Bavaria Cup hart trainiert und werden uns an diesen zwei Tagen mit sportlichen und tänzerischen Höchstleistungen in ihren Bann ziehen.

Freuen wir uns auf fantastische Darbietungen zu wunderbarer Musik, auf Anmut, Athletik und Teamgeist in Vollendung und setzen wir alle Zeichen durch ein friedliches, buntes und fröhliches Miteinander bei diesem sportlichen Highlight.

Mit herzlichen Grüßen Ihr

Gerald Brehm

1. Bürgermeister
der Stadt Höchststadt a.d. Aisch



Dear guests, dear athletes!

On behalf of the town of Höchststadt a.d. Aisch, I would like to welcome you to the 2nd Bavaria Cup for synchronized figure skating. It is a great honor for us to host this international competition with many guests from all over Europe in our beautiful city. As a mid-sized center in the Nuremberg metropolitan region, Höchststadt a.d. Aisch is cosmopolitan and future-oriented - and is delighted to be the venue for this unique event.

This was only made possible by the unwavering commitment of those responsible at the Höchststadter ESC. They conceived, planned and organized this major event with passion and dedication. With around 1,300 members in nine divisions, the ESC is the sports club with the most members in our town.

The Bavaria Cup is now being held here for the second time and the registration figures show that the enthusiasm continues to grow. As spectators and sports enthusiasts, we can look forward to 58 teams from nine nations. A good 900 figure skaters aged between six and 64 have trained hard for the Bavaria Cup and will captivate us with their top sporting and dancing performances over the two days.

Let's look forward to fantastic performances to wonderful music, to grace, athleticism and team spirit in perfection and let's all set an example through peaceful, colorful and cheerful togetherness at this sporting highlight.

Yours sincerely

Gerald Brehm

1st Mayor of the City of Höchststadt a.d. Aisch

TIMETABLE COMPETITION/ZEITPLAN WETTKAMPF 23. & 24.03.2024

Saturday, March 23rd, 2024

Competition

- 15.40 – 15.55 Opening ceremony
- 16.15 – 16.45 **Pre-Juvenile**
- 17.05 – 18.25 **Juvenile**
- 18.45 – 20.40 **Adult**
- 20.40 – 20.50 **Adult (ISU)**
- 21.10 – 21.25 **ISU Junior - SP**
- 21.25 – 21.30 **ISU Senior Elite 12 - SP**
- 21.40 Award Ceremony
- afterwards** **Fireworks show**
(Outdoor pool area)

Sunday, March 24th, 2024

Competition

- 14.30 – 14.40 Small Opening ceremony
- 15.00 – 16.15 **Non ISU Basic Novice**
- 16.35 – 18.50 **Mixed Age**
- 19.10 – 19.25 **ISU Junior - FP**
- 19.25 – 19.35 **ISU Senior Elite 12 - FP**
- 19.45 Award Ceremony



www.bavariacup.eu



www.facebook.com/BavariaCup



[bavaria_cup](https://www.instagram.com/bavaria_cup)

BAVARIA CUP 2024: SPONSORS & SUPPORTERS

Partners

Our sponsor

OUR SPONSORS



Car dealer Feser Graf
for the safe driving the officials



Firework Show
for the lovely firework at saturday evening



Towing service
for quick help with the forklift to remove the glass
panes

Thanks

Special thanks to

OUR SUPPORTERS



ESC Höchstadt e.V. Sportsclub
Organizer of the Bavaria Cup



City of Höchststadt
for making it possible to get the venue for the competition day



Icerink team
and the backoffice of city of Höchststadt for doing everything in their power - always



Torben Ritter & his team
for broadcasting the Bavaria Cup via live stream

TEAMS

Pre - Juvenile



Skating Graces / Music Free Program: Tinker Bell



Team Illumiloops / Music Free Program: Medley of Jungle Book





Le Soleil Team A / Music Free Program: The Fight / We No Speak Americano



Le Soleil Team B / Music Free Program: Joli garçon





Munic Mystery / Music Free Program: Circle of life



Juvenile



Bublinky / Music Free Program: The Lion King





Flying Angels / Music Free Program: Lady Gaga Medley



Team Illumini's / Music Free Program: Soundtrack of Enchanted





Team Kometa / Music Free Program: HAWAII Theme



Mini Ice Bees / Music Free Program: Mond





Minnies / Music Free Program: Hocus Pokus 2 Soundtrack



Munich Fantasy / Music Free Program: Kim Possible Medley





Saxony Ice Pearls / Music Free Program: Frozen



Sweet Mozart / Music Free Program: The Jungle Book





Team Uno / Music Free Program: Puss in Boots



Non ISU Basic Novice



Bublinky / Music Free Program: Part of Your World





Ice Starlets / Music Free Program: Enemy Orchestral Version



Team Illuminice / Music Free Program: Reflection





Melodia / Music Free Program: Raya and the Last Dragon Soundtrack



Team Orion / Music Free Program: Sister in Act





Team Prima / Music Free Program: Run Boy Run



Saxony Ice Pearls / Music Free Program: Brave





Skating Graces / Music Free Program: Disney Medley



Sweet Mozart / Music Free Program: Glee Medley



Mixed Age



Black Angels / Music Free Program: Rampampam



Diamonds / Music Free Program: Awoo





Euphoria / Music Free Program: Maleficent Soundtrack



Flying Angels / Music Free Program: Time





Ice Dancing Flames / Music Free Program: Grease Medley



Ice Dreams / Music Free Program: Grease Medley





Team Illuminique / Music Free Program: Barbie Soundtrack



Munich Synergy / Music Free Program: I put a spell on you





New Horizons / Music Free Program: Game of Thrones



Orion / Music Free Program: Dernière Danse





Rising Roses / Music Free Program: The Princess



Sweet Mozart / Music Free Program: Beethovens 5 secrets





Team DIN / Music Free Program: Harry Potter Medley



United Angels / Music Free Program: Florence and the Machine Medley



Adult



Alegria / Music Free Program: Tina Turner Medley



All Stars / Music Free Program: GIMS Est-ce que tu m'aimes





Angels Gang / Music Free Program: It wasn't me



Blue Flames / Music Free Program: If I could turn back time





Blue Unicorns / Music Free Program: Nothing else matters



Bumblebees / Music Free Program: Run Boy Run





Goldies / Music Free Program: Pulp Fiction Soundtrack



Ice Chicas / Music Free Program: Tina Turner Medley





Lemon Ice / Music Free Program: Chess Musical Medley



Red Sunshine / Music Free Program: Daffodil





Team Lumi / Music Free Program: James Bond



Team Thunder / Music Free Program: Tears of the sun



Adult ISU



Best Before / Music Free Program: We're Gonna Make It



Blue Sparkles / Music Free Program: Bon Jovi Medley



ISU Junior



Team Gemini / Music Free Program: Cosmagora



Munich Destiny / Music Free Program: Colors of love



ISU Senior Elite 12



Team Darlings / Music Free Program: Emergency

